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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Megéri-e a kormánynak egy közepes vidéki stadion 
egyetlen széksorának árát, hogy 8600 magyar gyerek családjában gyertya helyett villannyal 
világíthassanak?" 

Tisztelt Miniszter úr!
 
Magyarországon milliók élnek energiaszegénységben. Ezt a súlyos problémát a Fidesznek 13 év
alatt nemhogy megoldania, de még enyhítenie sem sikerült.
Jelenleg hatszázezer magyar háztartásban nem tudnak vezetékes energiát használni a fűtéshez – ez
nagyjából  1,8 millió  embert  jelent.  Nem a harmadik világban,  hanem Magyarországon,  a  NER
tizennegyedik évében. 
 
De van egy még mélyebb bugyor is: tízezer hazai háztartásban nincs vezetékes áram. Több mint
8600 magyar gyerek nő fel olyan helyen, ahol este gyertyát kell gyújtani, ha látni akarják a tányért,
a házi feladatot vagy egymást. Pedig egy egyszobás szükséglakásban gyertyával világítani többe
kerül,  mint  amennyit  Orbánék  Hatvanpusztai  kastélyának  könyvtárépületében  villanyvilágításra
költenek.
 
A megoldás,  ahogy  a  Fényhozók  Alapítvány  évek  óta  zajló  programja  megmutatta,  rendkívül
egyszerű lenne. Egy napelem kell hozzá, ami akár egy barkácsáruházban is megvásárolható, meg
egy  használt  akkumulátor,  mondjuk  egy  kiérdemesült  gépkocsiakku.  Néhány  tízezer  forint
lakásonként.
 
Mi most megelégeltük a kormány tizenhárom éve tartó semmitevését. A Párbeszéd – ZÖLDEK 
csapata lefutja az UltraBalatont, és a futást összekapcsoljuk egy közösségi adománygyűjtéssel, hogy
az alapítvány újabb családokhoz tudja elvinni a fényt. Talán ragadós lesz a példa. Talán mások is 



csatlakoznak hozzá: esetleg maga a kormánytöbbség is. Itt az alkalom, kérem válaszoljanak: 
megéri-e önöknek egy közepes vidéki stadion egyetlen széksorának árát, hogy 8600 magyar gyerek 
családjában gyertya helyett villannyal világíthassanak?
 

Tisztelettel várom válaszát!
Tordai Bence
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